
Protokoll från styrelsemöte, Smålands taxklubb 
Datum och tid: Söndag 24 november, kl. 15.00 

Plats: Sandsjö värdshus 

Närvarande: Rebecka Lönnqvist, Stefan Carlsson, Filip Österlind, Richard Wiberg, Mia 
Petersson, Göte Roman, Sebastian Åkesson. Vid mötet deltog även Mikael Davidsson, 
sammankallande i Valberedningen. 

Ej närvarande: Jörgen Fransson och Kent Persson 

__________________________________________________________________________ 
 
§1. Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§2. Val av justeringspersoner 

Mia Petersson och Göte Roman valdes att justera protokollet. 

§3. Godkännande av dagordning 

Dagordningen lästes upp och godkändes.  

§4. Föregående protokoll 

Protokollet från styrelsemötet den 15 oktober gicks igenom och godkändes. 

§5. AU-beslut 

Arbetsutskottet hade inte fattat några beslut sedan föregående möte. 

§ 6. Inkommande skrivelser 

Styrelsen gick tillsammans igenom inkommande skrivelser sedan förra mötet.  

§ 7. Utgående skrivelser 

Styrelsen gick igenom utgående skrivelser. 

§ 8. Ekonomisk rapport 

Ordförande redovisade resultat- och balansräkning och gick igenom de större händelser som 
påverkat ekonomin sedan sist. Klubbens ekonomi är fortsatt god. Sedan föregående möte 
har vi erhållit 8 600 kronor i form av anmälningsavgifter på höstens drevprov och 32 000 
kronor för medlemsavgifter. Bland utgifterna ryms bland annat inköp inför prov och 
stamboksavgifter. Vi ligger för närvarande omkring 7000 kronor plus under innevarande år.  

§ 9. Årsmöte 2025 

Det är sedan tidigare beslutat att kommande årsmöte blir i Skeppet i Målilla, söndagen den 
23 februari 2025. I enlighet med föregående års upplägg har tiden bestämts till kl. 13.00. 



Datum kommer att annonseras i nästa nummer av Taxen och information meddelas på 
hemsida och Facebook. Styrelsen diskuterar upplägg kring lunch och eventuell föreläsare.  

Richard Wiberg åtar sig att beställa smörgåstårtor och ta kontakt med presumtiv föreläsare 
på temat ”Vad innebär rovdjurens utbredning i Småland för löshundsjakten?”.  

Sista datum för anmälan till lunch bestäms till söndag 16 februari 2025. 

§ 10. Strategisk inriktning inför 2025 – gemensam diskussion 

Sekreterare presenterade mötespunkten och gick igenom de styrkor och svagheter som 
styrelsen identifierade för ett år sedan (se protokoll, 2023-12-03). Vi konstaterade 
gemensamt att det är svårt att hitta utrymme för att driva långsiktigt viktiga frågor. En 
övning genomfördes för att tillsammans identifiera de viktigaste områdena att arbeta vidare 
med kommande år.  

De två områden som styrelsen anser som viktigast att arbeta vidare med är att involvera 
medlemmarna mer och att utveckla styrelsearbetet.  

För att vi ska kunna ta oss dit listades förslag på aktiviteter: 

• ”Prova på-dagar” för medlemmar. 
• Medlemsträffar, typ ”Taxens dag”. 
• Få nya medlemmar/taxägare att lära sig mer om utställning, drevprov och viltspår 
• Uppgradera webbplatsen. 
• Tydliggöra styrelsens och kommittéernas uppdrag, sätta mål som följs upp. Avsätta 

tid för att prata om långsiktiga frågor. 
• Ta fram lathundar för styrelsens arbete och tillgängliggöra dem för alla. 
• Hitta sätt att nyttja kompetens och engagemang från medlemmar utanför styrelsen. 

Gruppen anser att vi bör arbeta med utvecklingsfrågor på detta sätt: 

• Vi har olika kunskaper och kompetenser för att vara behjälpliga för nya medlemmar. 
• Att engagemang i styrelsen inte bara är kopplat till en faktisk aktivitet eller period 

utan att arbete och engagemang sker över hela året. Att göra mindre och oftare 
skapar mer utrymme över tid. 

• Sätta ihop medlemmar som har olika erfarenheter. 
• Nyttja varandras kompetenser och att kommittéerna blir mer självgående. 
• Tydliggör respektive sammankallandes roll/ansvar för sin kommitté. 
• Avsätta tid på varje möte, sätta ihop grupper. Med självgående kommittéer behöver 

inte styrelsen ha lika stort fokus på ”här och nu-frågor” som idag. En styrelse behöver 
jobba mer långsiktigt. 

• Inhämta synpunkter från medlemmar. 
• Fånga upp medlemmarnas önskemål. 
• Mer effektivt arbete i styrelsen. Kanske kan t.ex. avrapportering ske på andra sätt än 

idag. Detta tar mycket tid från möten och kanske istället kan skötas genom en digital 
plattform? Alla behöver inte heller vara involverade i allt. 



§ 11. Årets tax 

Utmärkelsen Årets tax delas ut vid årsmötet och tilldelas den tax som under föregående 
kalenderår samlat ihop flest poäng enligt ett poängsystem. Styrelsen diskuterade 
poängsystemet och beslutade om vissa smärre justeringar. 

• Avseende viltspår tas ”anlagsklass” bort. Övriga poäng uppdateras utifrån det nya 
skogskortets nya maximala 126 poäng.  

• Avseende utställning beslutades att ”Very good” ska ge 5 poäng och ”Good” 3 poäng 
• Avseende drev ska ett tredjepris ge 4 poäng. 

§ 12. Kommittéerna 

En kort genomgång av aktuella frågor i kommittéerna tog vid. 

Utställningskommittén 

Filip Österlind informerade om att planer och domare är bokade inför utställningarna 2025 
(se föregående protokoll för namn och mer information). 

Det mesta som går att göra nu är således klart. Filip efterfrågade förslag på priser till 
domare. 

Viltspårkommittén 

Göte Roman kommer att fungera som administratör i SKK Start. 

Det görs för närvarande en regelrevidering avseende viltspår. Viltspårskommittén har 
diskuterat förslagen och kommer att delge sina synpunkter. Styrelsen tittar på förslag till 
skrivning och lämnar till Göte Roman att kontakta Marie Jacobsson innan den slutliga 
skrivelsen skickas in.  

Drevkommittén 

Det är full fart i drevprovsverksamheten. Ordförande informerade att det inom kort väntar 
kollegium både för det ordinarie provet i november och de rörliga proven. Filip Österlind 
informerade om att det är 18 hundar anmälda till ordinarie provet i december. 

Han föreslog vidare att det ordinarie provet i december läggs en vecka tidigare nästa år, då 
det är svårt att hitta domare sista veckan före jul. Önskemålet har även framförts till 
drevkommittén. 

Grytkommittén  

Inget nytt att informera om sedan sist. 

§ 13. Information från Valberedningen 

Mikael Davidsson, sammankallande i Valberedningen, tackade för inbjudan till dagens möte 
och informerade om Valberedningens arbete inför årsmötet. En ledamot har aviserat att hen 
har för avsikt att lämna styrelsen i samband med årsmötet och Valberedningen är i full gång 
med att sondera intresset hos eventuella ersättare. 



§ 14. Övriga frågor 

Inga övriga frågor lyftes. 

§ 15. Nästa möte 

Nästa styrelsemöte sker digitalt i början av februari 2025.  

Sekreterare återkommer med förslag på datum. 

§ 16. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för ett bra möte och förklarade det avslutat. 

 

Jönköping den 2 december 2024 

 

 
___________________  

Stefan Carlsson  
Sekreterare  

 
 
Justeras  

 
 
___________________    ___________________ 
Mia Petersson   Göte Roman 
Ledamot    Vice ordförande 

 


